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      MESTNA OBČINA LJUBLJANA    PREDLOG 
     ČETRTNA SKUPNOST RUDNIK 
 Pot k ribniku 20, p.p. 24 45, 1001 Ljubljana 

       tel: 01 428 03 45 faks: 01 427 33 07 
             e-pošta: mol.rudnik@ljubljana.si 
 
 

Številka: 900-117/2010-3 
V Ljubljani, dne 21.05.2010 
 
 

ZAPISNIK 
 
17. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v četrtek, 20.05.2010 ob 17. uri 

v prostorih Sluţbe za lokalno samoupravo, MU, MOL, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
17. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklical in vodil Robert Okorn, predsednik Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine  
Ljubljana. 
 
Na začetku je predsedujoči pozdravil prisotne in ugotovil, da je od 15 članov sveta na seji navzočih 12 
članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina Kastelic, Joţe Kernc, Branko Nose, 
Robert Okorn, Vojko Perhavec, Klemen Pirc, Metodij Rigler, mag. Andreja Troppan, Gregor Verbinc, 
Aleš Vidmar, Andreja Vrtačnik-Kremţar. 
 
ODSOTNI ČLANI SVETA: Tomaţ Škorjanc, Marjan – Jernej Virant, Joţe Zrnec 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Ţidanek  - svetovalka III, SLS, MU, MOL in Maja Kerţan – koordinatorka 
VI, SLS, MU, MOL.  
 
Predsedujoči je prebral DNEVNI RED, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje : 

1.) Pregled in potrditev zapisnika 16. redne seje Sveta ČS Rudnik 
2.) Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
3.) Imenovanje volilne komisije ČS Rudnik  
4.) Prireditev »Srečanje krajanov ČS Rudnik 2010« 
5.) Vprašanja, pobude in predlogi članov sveta 
 
Ker je prispelo premalo predlogov za člane volilne komisije,  je predsedujoči umaknil 3. točko 
dnevnega reda imenovano »Imenovanje volilne komisije Četrtne skupnosti Rudnik«. V ta namen so se 
ostale točke dnevnega reda ustrezno preštevilčile. Volilno komisijo se bo tako imenovalo na 
korespondenčni seji. Predsedujoči je prisotne še pozval, da predloge pošljejo čim prej. 
 
Prisotni niso imeli pripomb ali dopolnitev na predlagani dnevni red, zato je dal predsedujoči na 

glasovanje naslednji DNEVNI RED: 
1.) Pregled in potrditev zapisnika 16. redne seje Sveta ČS Rudnik 
2.) Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
3.) Prireditev »Srečanje krajanov ČS Rudnik 2010« 
4.) Vprašanja, pobude in predlogi članov sveta 
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Navzočih je bilo 11 članov sveta. Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  

ZA: 11   PROTI:/ 
 
Dnevni red je bil sprejet. 

 
 
 

AD 1 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 16. REDNE SEJE SVETA ČS RUDNIK 

 
 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 16. redne seje. Ker ni bilo pripomb je dal na glasovanje  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/17: 
Zapisnik 16. redne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme. 

 
Navzočih je bilo 11 članov. ZA: 11 PROTI: /  
 
Sklep št. 1/17 je bil sprejet. 
 
 

AD 2 
POROČILO O AKTIVNOSTIH ČS RUDNIK 

 
 

Predsedujoči je podal poročilo o aktivnostih od prejšnje redne seje: 
 
 

1. Uredniški odbor / mag. Andreja Troppan: Rudniška Četrtinka 1/2010 je izšla v sredini aprila. 
Tokrat je bilo na domove dostavljeno 4.500 izvodov, 200 pa na sedeţ ČS Rudnik. Zbirajo se ţe 
prispevki in predlogi za vsebino naslednje številke. Le-ta se načrtuje v mesecu juniju 2010. Če 
se bodo nadaljevale teţave s Camero, bo potrebno zamenjati oblikovalca. Pri zadnji izdaji je 
problem namreč predstavljalo dolgo dogovarjanje ter posledično zamujanje datumov, ki so bili 
navedeni v glasilu. 

2. Gradnja komunalne infrastrukture na območju Vinterce; dela nepretrgoma tečejo, gradbeni 
odbor se je od zadnje seje sestal 3x-31.3., 12.4. (sestanek se Telemachom) in dne, 
10.05.2010 – način gradnje je zahteven, potrebno je zamenjati stare, azbestne cevi, te pa ob 
gradnji tudi pokajo. 

3. Objekt Iţanska cesta 305 / Joţe Kernc / na ORN potekajo pogajanja z Zvezo kmetijskih zadrug 
glede odkupov. Joţe Kernc je povedal, da je v projektnem odboru ţe 4 leta, da le-ta sluţi bolj 
ali manj samo kot »tehnična sluţba«. Vsi stanovalci so ţe izseljeni iz stavbe. Ne vemo pa, 
kako bo s projektom v nadaljevanju (uradna zaustavitev projekta, širitev kriţišča). Predsedujoči 
je predlagal, da se to problematiko naslovi na ţupana, saj bi tako Svet ČS, kot krajani radi 
informacijo, kakšno je stanje, prihodnost v zvezi z objektom na Iţanski cesti 305.  

4. Problematika ograje pri Jurčkovih vilah (Knezov štradon), prejeli smo odgovor Oddelka za 
gospodarske dejavnosti in promet; na terenu ni napredka. 

5. Ureditev Peruzzijeve ulice, gradnja se nadaljuje v delu od Jurčkove ceste do AC. Kot 
dogovorjeno na zadnji seji je Joţe Kernc zastopal ČS Rudnik na sestanku 10.3.2010, kjer je 
bilo dogovorjeno, da predstavnik SRPI MOL sporoči datum sestanka ali predlaga drugo 
rešitev. Ker se to ni zgodilo smo se obrnili tudi na ţupana MOL. Konkretne probleme (ponavadi 
povezane z odvodnjavanjem meteornih vod), ki se pojavljajo, rešujemo sproti preko omenjene 
sluţbe. Joţe Kernc je dodal, da se stvari rešujejo individualno in, da je sodelovanje z vodjo g. 
Nikočevićem v redu ter da bodo stvari predvidoma končane do konca avgusta 2010. 
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6. Dne, 11. maja 2010 je potekal sestanek na mestnem redarstvu / Katarina Juvanc Šinkovec/ 
izpostavljeni so bili problemi mirujočega prometa ter ostale zadeve vezane na pooblastila 
mestnega redarstva. Sestanek je bil namenjen predstavitvi novih pristojnosti mestnega 
redarstva, problematiki mirujočega prometa, postavitvi redarjev na območju Rudnika, itd. 

7. Za ureditev Jalnove ulice so bile ponovno poslane ankete o ugotovitvi interesa za odstop 
zemljišča za cesto MOL. Še vedno nismo pridobili vseh soglasij. V večini pa se oglašajo sedaj 
tisti, ki prvotno niso hoteli dati soglasja oz. imajo do tega določene zadrţke. Sluţbi za javna 
naročila bomo kmalu oddali poročilo. 

8. Na sedeţu ČS Rudnik je od 19.04. do 04.05. potekala javna razgrnitev za poimenovanje ali 
spremembe imen ulic; pripomb krajanov ni bilo. 

9. 22. aprila je na sedeţu ČS Rudnik potekal sestanek podţupana Janija Moderndorferja s 
predstavniki vseh četrtnih skupnosti MOL; predsedujoči je v grobem predstavil vsebino 
sestanka. Med drugim je povedal, da se je na sestanku predstavil Oddelek za šport MOL. 
Glede na tematiko športa je kot pripombo izpostavil parkiranje pri športni dvorani Krim. 
Podţupan je  v zvezi s tem povedal, da zemljišča niso uspeli odkupiti, bo pa z novim 
prostorskim aktom površina namenjena zgolj za ta namen in lastnik zemljišča tam ne bo imel 
pravice gradnje. 

10. Finančne zadeve: na podlagi sprejetih sklepov na prejšnji redni seji, je bil pripravljen dopolnjen 
izvedbeni načrt, pripravljen likvidnostni načrt, realizacija pa je v teku. 

 
 
Ob 17.20 uri se je seji pridruţil Gregor Verbinc. 
 
 

AD 3 
PRIREDITEV SREČANJE KRAJANOV ČS RUDNIK 

 
 
Srečanje krajanov ČS Rudnik bo tako kot zadnji dve leti, potekalo zadnjo soboto v mesecu avgustu, 
torej letos dne, 28.8.2010. V ta namen se imenuje organizacijski odbor. 
 
Predsedujoči je po razpravi dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/17: 
Svet ČS Rudnik v organizacijski odbor za pripravo in izvedbo prireditve Srečanje krajanov ČS 
Rudnik 2010 imenuje: 
 
Katarino Juvanc Šinkovec - predsednica odbora, 
Klemna Pirca, 
Tomaţa Škorjanca, 
Heleno Ţidanek, 
Majo Kerţan. 

 
Navzočih je bilo 12 članov. ZA: 12 PROTI: /  
 
Sklep št. 2/17 je bil sprejet. 
 
 
 

AD 4 
VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK 

 
Predsedujoči je predstavil  pobudo občanke, ki je opozorila na ţe znano problematiko, in sicer, da bi 
se v ambulanti ZD Rudnik ponovno zagotovilo zdravnika ginekologa. V zvezi s tem je bila podana  
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ideja, da bi se v naslednji Rudniški Četrtinki objavilo pobudo in zbiranje podpisov na četrtni skupnosti. 
Predsedujoči je predlagal, da se pove tudi to, da ţenske na območju ČS Rudnik čakajo na ginekologa 
3,4 leta in, da gre za »naše« ţenske in njihovo zdravje.  
V upanju, da peticija doseţe svoj namen, je po razpravi dal predsedujoči na glasovanje  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/17: 
Svet ČS Rudnik podpira idejo občanke za ponovno vzpostavitev ginekološke ambulante V ZD 
Rudnik. Zbiranje podpisov se omogoči na sedeţu Četrtne skupnosti Rudnik. 

 
Navzočih je bilo 12 članov. ZA: 12 PROTI: /  
 
Sklep št. 3/17 je bil sprejet. 
 
Sejo je ob 17.45 uri zapustila Andreja Troppan. 
 
V nadaljevanju je Metodij Rigler povedal, da je soglasje za postavitev table o Jakobovi poti dobil samo 
za en mesec, ker ne ustreza standardom - o tem pa pred izdelavo table ni bil obveščen.  
 
Joţe Kernc je povedal, da bo pobuda o predavanjih ZOLB objavljena tudi v junijski Rudniški Četrtinki. 
 
Katarina Juvanc Šinkovec je predlagala, da bi se »Klub bivših svetnikov« sestal čim prej oziroma, da 
bi le-ta ţe obstajal do Srečanja krajanov ČS Rudnik. Neformalna vabila bi uredili strokovni sodelavki 
ČS Rudnik. 
 
Aleša Vidmarja je zanimalo, kdaj se bodo uredile katastrofalne ceste na območju NS Rudnik. Večina 
jih je v lasti MOL. Predsedujoči je odgovoril, da je bil na pristojno sluţbo ţe kar nekaj časa nazaj 
poslan dopis za sanacijo cest, sanacija pa je bila zaradi  omejenih finančnih sredstev zavrnjena. 
Pristojno sluţbo se bo ponovno pozvalo k sanaciji cest.  
 
 
 
Seja se je zaključila ob 17.55 uri. 
 
 
 
Zapisali: 
Maja Kerţan 
Helena Ţidanek              Predsednik Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
            Robert Okorn 

 


